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Afwezig: Stefaan Decock 

 
1.1.Welkom en bezinning 

We verwelkomen vandaag mevr. Cathy Claessens en dhr. Peter Degraeve, 2 afgevaardigden 
van de 1ste jaars en Leen Van Heddegem die voor haar stage binnen de lerarenopleiding ook 
een aantal meso-activiteiten moet bijwonen. 

1.2.Goedkeuring en opvolging verslag vorige vergadering (9/11/06) 

Het verslag wordt zonder opmerkingen goedgekeurd. 

Opvolging: er wordt aan de aanwezigen gevraagd of de opsplitsing in aanwezig, afwezig en 
verontschuldigd binnen het verslag kan behouden blijven; wij zouden de enige geleding zijn 
die dit op deze manier vermeldt. 

Alle aanwezigen zijn het er over eens dat dit zo kan blijven; het geeft een stimulans om zich 
te verontschuldigen. 

De directie deed navraag met betrekking tot het toezicht in de avondstudie en alles zou rustig 
verlopen.  

1.3.Themagroepen 

Profilering OC : de vragenlijst, opgemaakt naar ouders met betrekking tot de verwachtingen/ 
werking van het OC werd verspreid; er kwamen reeds een groot aantal ingevulde formulieren 
terug. Kris en Filip (beide verontschuldigd) zullen verwittigd worden met de vraag de 
bevragingen op de halen bij de directie; weliswaar na de vooropgestelde termijn van 15/12. 
Indien nodig, zullen met hen verdere afspraken gemaakt worden voor de verwerking van de 
antwoorden. Aansluitend hierbij laat de directie weten dat de website aangepast is en dat het 
OC nu gemakkelijker terug te vinden is. Ook het nieuwe mailadres 
oudercomite@sbcollege.be is functioneel. De verslagen van de leerlingenraad zullen via deze 
weg aan de leden bezorgd worden. De andere suggesties die geformuleerd werden met 
betrekking tot een optimalisering van de samenwerking tussen de leerkrachten, directie en OC 
werden goedgekeurd.  

Kansarmoede (financiën): zie toelichting directie 



 
1.4.Infoavond ouders op 6/3/07  

Dhr. Herman Coninck werd gecontacteerd. Hij zal op 6/3 een infoavond verzorgen rond het 
thema ‘de toekomst terug gespoeld’. Er zal een brief opgemaakt worden om aan de ouders 
mee te geven. De avond zal ook vermeld worden in de College Info van januari. De 
uitnodiging komt op de website en zal uitgehangen worden op het oudercontact van 27/1/07. 

1.5.Kledij mondelinge examens 

Het OC ontving een vraag van een ouder met betrekking tot de gewenste kledij voor het 
afleggen van mondelinge examens. Is een kostuum en das nog nodig? Zijn dit geen onnodig 
dure kosten voor die paar keer op een paar jaar (waarbij de lln ook nog groeien)? 

De directie deelt mee dat zij in de meeste klassen geweest is vooraleer de examens begonnen. 
Aan de lln die mondelinge examens moeten afleggen werd gezegd dat er van hen verwacht 
wordt dat zij netjes en verzorgd gekleed naar school komen (bvb niet met sportschoenen). Een 
das en kostuum (of mantelpak voor de meisjes) is niet verplicht. Als school willen wij ervoor 
zorgen dat iedereen aan deze regel kan voldoen en hij betaalbaar blijft.  

Het OC kan zich volledig terug vinden in dit standpunt en wil aan de lln meegeven dat dit een 
goede oefening is naar een verzorgd voorkomen zoals dit ook later, bvb in functie van een 
sollicitatiegesprek, van hen verwacht wordt. Aan de leerlingenraad wordt gevraagd om deze 
bedenking ook mee te nemen bij de organisatie van het galabal. 

1.6.Toelichting directie 

Financiën 
• Rekenmachines: vanaf volgend schooljaar zou men in alle scholen en graden van de 

inrichtende macht eenzelfde toestel willen gebruiken. Dit is nog een voorstel die nu 
aan de betrokken leerkrachten wordt voorgesteld. Het OC kan zich helemaal terug 
vinden in dit voorstel.  

• Fotokopies: de directieraad heeft beslist om een maximumfactuur in te stellen voor de 
kopies: er mag per schooljaar niet meer dan 85€ gevraagd worden per lln, al wat hoger 
is, zal door de school gedragen worden. Bovendien wil de directie ook nog eens 
benadrukken dat de school nu reeds 15% van het totaal aan kopies voor zijn rekening 
neemt (ongeveer 300 flitsen per lln). De vertegenwoordigers van het 1ste jaar vragen 
om het systeem waarmee de kopieaantallen per lln berekend worden elk jaar aan de 
ouders te bezorgen, hetzij via het schoolreglement, hetzij via een begeleidend 
schrijven bij de 1ste factuur.  
Vanuit het OC wordt gevraagd om op de facturen nogmaals duidelijk aan te geven wat 
verstaan wordt onder ‘algemene kosten’, want elk jaar blijft dit vragen oproepen, 
vooral bij de 1ste jaars. Wordt meegenomen (gaat vooral om postzegels voor 
verzending van o.a. die facturen).  

• Internetgebruik : op vraag van heel wat ouders zal de College Info in de toekomst via 
mail bezorgd worden. Op die manier wil de school (vooral via ELOV) het 
internetgebruik stimuleren en op kopies besparen. Hierdoor zal men ook voorkomen 
dat bij gescheiden ouders slechts 1 van de ouders de correspondentie ontvangt. Aan de 
ouders zal gevraagd worden om van deze mogelijkheid gebruik te maken en hun 
mailadres door te geven. Iemand die een papieren versie verkiest, zal die uiteraard, op 
aanvraag, ook nog steeds kunnen bekomen. 

• Binnen de scholengemeenschap wil men, in samenwerking met het overleg met de 
basisscholen (werkgroep SOBAO), een denktank opstarten rond kansarmoede. Een 
1ste vergadering zal doorgaan op donderdag, 25 januari 2007 om 16.30u in TIOV . 



Uiteraard is het zinvol dat een lid van het OC aan deze vergaderingen deelneemt. 
Hierbij wordt gedacht aan de leden van de themagroep financiën van vorig jaar. 
Aangezien Johan de enige is die nog lid is van het OC, wordt aan hem gevraagd het 
OC te vertegenwoordigen. In de mate van het mogelijke wil hij hier zeker op ingaan. 
Wanneer hij verhinderd is, zal de secretaris proberen aanwezig te zijn. Ook andere 
leden van het OC die willen meedenken rond deze problematiek zijn zeker welkom.  
Momenteel is reeds een ontwerp van visietekst en financiële code opgemaakt. De 
directie zal de leden van het OC deze tekst bezorgen.  
 

Komende activiteiten 
• 25/1/07: voorstelling ‘dag van de poëzie’: slothappening voor de ouders. Het thema 

waarbinnen de lln een gedicht kunnen schrijven is “eenvoud en stilte”. De directie 
vraagt na of er ouders bereid zijn deel te nemen aan de jury. Namen kunnen aan hen 
doorgegeven worden. 

• 6/3/07: vormingsavond georganiseerd door het OC (zie hoger). 
• Europees Helena-project: vermoedelijk zullen het 3de, 4de en 5de jaar deelnemen 

(onderzoek naar gezondheid en bewegen). 

Bouwprojecten 
• Verbouwing bovenzaal verloopt in de juiste timing. Hopelijk blijft dit zo want het 

ziet er naar uit dat de chauffagist op zich zal laten wachten.  
• Fietsenstalling achter de kapel zou tegen 15/1 moeten klaar zijn. 
• De school zou kunnen rekenen op een kapitaalsinvestering vanuit de privé (ism het 

kab. onderwijs) om binnen de 2 jaar te kunnen bijbouwen. Deze gebouwen zouden dan 
in erfpacht gegeven worden.  

• De school is ook kandidaat voor een pilootproject rond energiebeheersing waarbij 
een gratis audit van de hofbouw is gebeurd en de pijnpunten rond de 
energiebeheersing aangegeven werden (vnl. het dak). Er zou een 60/40 verhouding 
zijn van financiële middelen (60 gesubsidieerd, 40 door de school gedragen). 

• Er is ook een REG (rationeel energiegebruik) dossier ingediend maar daarover moet 
de beslissing nog vallen. 

Veiligheid en verkeer 
• Elke ll van de 3de graad krijgt een gratis kaartspel om de nieuwe verkeersregels te 

leren. 
• In de 1ste en 2de graad worden folders uitgedeeld van het BIVV. 
• De school heeft een gratis aanbod gekregen voor bijkomende fluovestjes. Bedankt aan 

de schenker. 
• Binnenkort zal de politie ook terug fietscontroles doen (op het ogenblik van de 

verplaatsingen in het kader van de les LO). 
• Er is een constante communicatie tussen de school en de politie met betrekking tot 

drugs, spijbelen, staeming en vandalisme. 
1.7.Varia 

� Er wordt een uitnodiging doorgegeven rond een forumavond op 20 december in 
Zottegem: intercultureel onderwijs: een vloek of een zegen? 

� Examenregeling: 
• In het laatste jaar zouden lln op hetzelfde moment een schriftelijk en mondeling 

examen moeten afleggen (schr., mond. en verder werken aan schr.). De directie heeft 
dit reeds opgevolgd en aangepast. 



• Wie in de refter examen moet doen, heeft last van de lessen in de muziekklas die daar 
net boven ligt. Wordt nagekeken. 

• De 3de graad die in het OLC examens aflegt, wordt gestoord door lln die in en uit 
lopen voor het halen en brengen van laptops. De aanwezige lkr. die standbye is voor 
die laptops krijgt telefoongesprekken op zijn gsm en verlaat dan ook het lokaal. Werkt 
storend op de concentratie van die lln. Wordt ook nagevraagd.  

• Een aantal ouders hebben vernomen dat er in de 3de graad een redelijk aantal lln zijn 
die bijlessen volgen, gegeven door collega’s van de klasleraar. Wat is de houding van 
de directie daarbij? Zij antwoorden dat dit geen traditie is binnen de school en dat de 
zaak zal nagekeken worden, indien nodig. 

De volgende vergadering gaat door op donderdag, 1 februari 2007. 
 


